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Verslag 

De sessie was erg interactief waarbij het gesprek werd aangegaan over wat we wanneer nu eigenlijk 

nog afval willen noemen in de toekomst. Tot een heldere conclusie kwam het niet, maar dat hier dus 

behoeftes zijn werd duidelijk. De boodschap vanuit het CBS aan deelnemers was dan ook op het eind 

‘Wat moeten wij meten & wat willen jullie weten?’. De discussie ging verder over dat afval gezien 

moet worden als een status van een grondstof die wellicht in de toekomst anders ingevuld wordt en 

daarmee uit de statistiek verdwijnt, maar dat er wel veel behoefte is om te meten wat er met de 

grondstoffenstromen gebeurt om zo ook grip te krijgen op de circulaire economie. 

De boodschap van de deelnemers aan het CBS was om vooral te kijken naar de grondstoffenstromen 

en daarbij onderscheid te maken in primaire en secundair gebruik van grondstoffen. Daarnaast is het 

ook aan het beleid om te bepalen wat er dan precies bekeken moet worden in de statistiek en de 

cijfers. Als laatste werd benoemd dat het zeer interessant is wat het CBS op dit moment in de 

verkregen European Green Deal Grant aan het doen is, waarbij het CBS meer inzicht probeert te 

verkrijgen in de zogenaamde ‘nuttige toepassing’ van afval in de statistiek. Is het mogelijk met de 

huidige gegevens om meer inzicht te krijgen welke zaken hier precies gebeuren? 

 


